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       REPUBLIKA HRVATSKA 
OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 
       OPĆINA JAGODNJAK  
         OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:  021-01/20-01/08 
URBROJ: 2100/09-20-01/01 
Jagodnjak, 15.10.2020.   
 Z A P I S N I K  

sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Jagodnjak 
 
Sjednica Vijeća održana dana 15.10.2020. godine u vijećnici   Općine Jagodnjak   s početkom u 18,05 
sati. 
Prisutni vijećnici: Milenko Tovjanin,  Dragan Vujaklija, Predrag Tomašević, Branka Tatarin, Johan Urtajl, 
Jela Senić, Slavica Jovičić, Biljana Radanović, Danijel Perković, Mladen Samardžija, Damir Đukić      
Ostali prisutni: Stevo Mlinarević, načelnik,  Dalibor Tatarin, predsjednik Vijeća srpske nacionalne 
manjine u Općini Jagodnjak,  Jovan Nedić, pročelnik JUO,  
Predsjedavajući: Milenko Tovjanin, predsjednik vijeća. 
Zapisničar: Jovan Nedić     
 
Sjednicu  otvara predsjedavajući, utvrđuje da sjednici prisustvuju 10 članova Vijeća te da se mogu 
donositi pravovaljane odluke. 
Poziva prisutne da iznesu svoje primjedbe na Zapisnik sa 21 sjednice. 
Primjedbi nema te daje zapisnik na usvajanje. 
Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno 10 vijećnika te da  jednoglasno  donesena slijedeća 
 

O d l u k a  
o usvajanju Zapisnika sa 20. sjednice vijeća 

 
Usvaja se Zapisnik sa 21. sjednice općinskog vijeća Općine Jagodnjak od 30.07.2020.  godine, KLASA: 
021-01/20-01/06, URBROJ: 2100/09-20-01/01. 
 
Predsjedavajući predlaže slijedeći  

D n e v n i   r e d: 
 

1. Odobrenje realizacije Projekta rekonstrukcije nerazvrstane ceste Bolman-Majške Međe 
2. Rekonstrukcija javne građevine radi prilagodbe prostora za vrtić i knjižnicu te osiguranje 

pristupačnosti osoba s invaliditetom i smanjenom pokretljivosti  
3. Osnivanje prava služnosti u Majškim Međama u korist „Vodoopskrba“ d.o.o. Darda 
4. Pravilnik o financiranju programa i projekata udruga od interesa za opće dobro Općine 

Jagodnjak  
5. Odluka o izmjenama  i dopunama br. 5. Odluke o koeficijentima za obračun plaće  
6. Razno  

 
Poziva prisutne da iznesu svoje primjedbe i eventualne izmjene i dopune predloženog dnevnog reda. 

Primjedbi i dopuna nama te se predsjedavajući prijedlog dnevnog reda upućuje na usvajanje. 

Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno 10 vijećnika i da je dnevni red prihvaćen jednoglasno.  
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Ad 1. – Odobrenje realizacije Projekta rekonstrukcije nerazvrstane ceste Bolman – Majške Međe 

Prijedlog za donošenje odluke o odobrenju realizacije Projekta rekonstrukcije nerazvrstane ceste 

Bolman – Majške Međe iznosi načelnik. 

Navodi da su u vezi tog projekta već donošene odluke o izradi projektne dokumentacije. Smatra da je 

dobro da se isti projekt napravi, jer se očekuju iduće godine natječaji gdje bi se moglo prijaviti 

povezivanje naselja. Projekt je pripremljen za razdoblje EU financiranja 2021. - 2027.  

U istom duhu radi se i o projektu iz točke 2. dnevnog reda, gdje je već donesena odluka, ali naslov, 

sam naziv projekta nije odgovarajući i on se ispravlja. Znači radi se samo o preformulaciji naziva 

projekta. Upoznaje dalje prisutne s projektom. 

Predsjedavajući otvara raspravu. 

Kako se za raspravu nitko na javlja, predsjedavajući zatvara raspravu i prijedlog odluke o odobrenju 

realizacije projekta daje na glasanje. 

Utvrđuje da je na glasanju prisutno 10 vijećnika te da je jednoglasno donesena  

 

O d l u k a  

o odobrenju realizacije projekta 

Rekonstrukcija nerazvrstane ceste Bolman – Majške Međe 

KLASA: 021-05/20-01/26, URBROJ: 2100/09-20-01/01 

Odluka je sastavni dio ovog Zapisnika 

 

Ad 2. – Rekonstrukcija javne građevine  

 

Prijedlog načelnika za donošenje Odluke o odobrenju izrade projekta Rekonstrukcija javne građevine 

radi prilagodbe prostora za vrtić i knjižnicu te osiguranje pristupačnosti osoba s invaliditetom i 

smanjenom pokretljivosti, iznosi pročelnik JUO Jovan Nedić. 

Navodi da se nazivi projekta trebaju uskladiti s pravilima davatelja financijskih sredstava. Navodi da 

se radi o zgradi smještenoj na k.č.br. 206/1 u k.o. Jagodnjak te da je u obrazloženju prethodne točke 

načelnik obrazložio razlog donošenja ove odluke. 

Predsjedavajući otvara raspravu. 

Kako se za raspravu nitko na javlja, predsjedavajući zatvara raspravu i prijedlog odluke o odobrenju 

izrade projekta daje na glasanje. 

Utvrđuje da je na glasanju prisutno 10 vijećnika te da je jednoglasno donesena  

 

O d l u k a  

o odobrenju izrade projekta 

Rekonstrukcija javne građevine radi prilagodbe prostora za vrtić i knjižnicu 

te osiguranje pristupačnosti osoba s invaliditetom i smanjenom pokretljivosti  

KLASA: 021-05/20-01/27, URBROJ: 2100/09-20-01/01 

Odluka je sastavni dio ovog Zapisnika 

 

Ad 3. – Osnivanje prava služnosti  

 

Prijedlog načelnika za donošenje Odluke o odobrenju osnivanja prava služnosti građenja i održavanja 

vodnih građevina i služnosti puta nužnog prolaza u korist „Vodoopskrba“ d.o.o. Darda, iznosi 

pročelnik.  

Navodi da je radi izgradnje vodoopskrbnog sustava u naselju Majške Međe, nužno osnovati pravo 

služnosti u korist Vodoopskrba Darda. Interes Općine Jagodnjak je izgradnja vodoopskrbnog sustava 

a radi se o radovima na cestama u vlasništvu Općine Jagodnjak. 
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Načelnik navodi da Vodoopsksrba već ima dio upotrebljivih instalacija pošto je iste sagradio Baranjski 

vodovod, tako da se očekuje da će do kraja godine glavna ulica u Majškim Međama imati sigurno 

vodu, a u  ostatku naselja se očekuje izgradnja slijedeće godine.   

Predsjedavajući otvara raspravu. 

Kako se za raspravu nitko na javlja, predsjedavajući zatvara raspravu i prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti  daje na glasanje. 

Utvrđuje da je na glasanju prisutno 11 vijećnika te da je jednoglasno donesena  

 

O d l u k a  

o odobrenju osnivanja prava služnosti građenja i održavanja vodnih građevina i  

služnosti puta nužnog prolaza  

KLASA: 021-05/20-01/28, URBROJ: 2100/09-20-01/01 

Odluka je sastavni dio ovog Zapisnika 

 

Ad 4. – Pravilnik o financiranju programa i projekata udruga  

 

Prijedlog načelnika za donošenje Pravilnika o financiranju programa i projekata udruga od interesa za 

opće dobro Općine Jagodnjak, iznosi pročelnik. 

Navodi da se isti donosi temeljem Zakona  o  udrugama te Uredbe o kriterijima, mjerilima i 

postupcima ugovaranja programa i projekata od interesa za opće dobro koje provode udruge.  

Upoznaje dalje prisutne sa sadržajem Pravilnika. 

Predsjedavajući otvara raspravu. 

Kako se za raspravu nitko na javlja, predsjedavajući zatvara raspravu i prijedlog Pravilnika o 

financiranju programa i projekata udruga  daje na glasanje. 

Utvrđuje da je na glasanju prisutno 11 vijećnika te da je jednoglasno donesena  

 

O d l u k a  

o donošenju Pravilnika o financiranju programa i projekata  udruga  

od interesa za opće dobro Općine Jagodnjak  

KLASA: 021-05/20-01/29, URBROJ: 2100/09-20-01/01 

Odluka je sastavni dio ovog Zapisnika 

 

Ad 5. – Odluka o izmjenama i dopunama br.5. Odluke o koeficijentima za obračun plaće 

 

Prijedlog načelnika za donošenje Odluke o izmjenama i dopunama br. 5. Odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika i namještenika u JUO Općine Jagodnjak, iznosi pročelnik. 

Navodi da je potpisan ugovor za provođenje projekta „Zajedno u zajednici u općini Jagodnjak – 
uključivanje starijih osoba u zajednicu“ koji predviđa zapošljavanje osoba za provođenje projekta. 
Temeljem Zakona o plaćama u lokalnoj i  područnoj (regionalnoj) samoupravi, osobe koje  vode 
projekt su službenici, ostale osobe koje učestvuju u projektu se zapošljavanju temeljem ugovora o 
radu. Po ovom projektu previđen je jedan službenik, Viši referent – Koordinator i administrator 
projekta, što je uneseno u Pravilnik o unutarnjem redu i predloženi koeficijent je izračunat sukladno 
projektu i ukupnom bruto iznosu plaće.  
Načelnik navodi da je Općina prije dvije godine aplicirali na jedan socijalni fond projekt koji nije išao 
do sada jer nije bilo sredstava. Radi se o iznosu sredstava od nešto manje od 1,5 miliona kuna. Radi 
se o projektu uključivanja starijih osoba u socijalni i društveni život. Osim toga nabavlja se vozilo koje 
će prevoziti starije osobe. Zaposlit će se ukupno 5 ljudi na 23 mjeseca. Od ostalih zaposlenika su dva 
vozača i pomagača, i dva voditelja sportskih i društvenih aktivnosti. Natječaj je raspisan i moraju se 
pažljivo odabrati osobe koje moraju znati šta rade. Ako se projekt ne produži, oprema ostaje Općini. 
Smatra da je projekt dobar. 
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Predsjedavajući otvara raspravu. 
Načelnik odgovara na pitanja vijećnika u vezi projekta. 
Navodi se radi o korisnicima – starijim osobama od 65 godine ili u nekim slučajevima i mlađim, s 
ovim projektom rješava se problem prijevoza ljudi doktoru. Smatra da će projekt dobro doći starijim 
osobama. Napravit će se dva kluba za  korisnike – u Bolmanu i Jagodnjak, dva prostora gdje će se 
odvijati aktivnosti.  
Prisutni raspravljaju o projektu. 
Vijećnik Johan Urtajl smatra da isti projekt treba podržati i da je to dobro. Zna se da nema prijevoza i 
da su autobusne linije loše, ne zna se što će se desiti radi bolesti, mora se plaćati za prijevoz doktoru, 
jako dobra stvar je bila da se može bolesne prevesti doktoru. 
Načelnik navodi da to Općina i sada radi, posebno ako se radi o teškim slučajevima, gdje su osobe 
prevožene u Osijek pa i u Zagreb. 
Predsjedavajući zatvara raspravu i prijedlog Odluke  daje na glasanje. 

Utvrđuje da je na glasanju prisutno 11 vijećnika te da je jednoglasno donesena  

 

O d l u k a  

o izmjenama i dopunama br. 5.  

Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika  

u JUO Općine Jagodnjak 

KLASA: 021-05/20-01/30, URBROJ: 2100/09-20-01/01 

Odluka je sastavni dio ovog Zapisnika 

Ad 6. – Razno  

 

Vijećnik Danijel Perković pita kad se planiraju radovi na rekonstrukciji ceste u ulici Vijenac N. Tesle. 

Načelnik odgovara da je problem s vađenjem tampona zbog padavina, kad se izvadi tampon 

nastavlja se s radovima do asfaltiranja. Problem je uski dio ceste ali isto će se napraviti. 

Nastavlja dalje izlaganje upoznavajući prisutne s predstojećim projektima i radovima. 

Upozorava da se par projekata moraju isplatiti iz Proračuna Općine pa tek onda tražiti povrat 

sredstava, radi se prije svega o odlagalištu otpada i projektu vatrogasnog doma, što nisu mala 

sredstva i jedan period će se osjećati teškoće. Razlog istog je i broj projekata koje radi Općina, a to su 

četiri – pet ozbiljnih gradilišta, mora se prilagoditi sve načinu financiranja.   

Vijećnik Dragan Vujaklja se interesira za uređenje ulice Vasilja Gaćeše. 

Načelnik upoznaje prisutne s pregovorima u vezi rekonstrukcije asfalta. Naglašava da je problem ulaz 

u ulicu, što će se svakako napraviti. 

Vijećnica Jela Senić se zanima za rješenje prostora udruge Sretne i spretne iz Jagodnjaka. 

Načelnik navodi da će se isto rješavati ubrzo. 

 

Završeno u 18,45 sati. 

Zapisničar:                                                                                                                         Predsjedavajući: 

Jovan Nedić                                                                                                                 Milenko Tovjanin  
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